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Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Alle politiske utval skal handsame årsmelding. Ei avtalt rutine som er heimla i 
arbeidsmiljølova.  

Vurdering 
Møteaktivitet: I 2017 hadde AMU to møter og totalt 12 saker.  

Representasjon: Arbeidsgjevarsida hadde følgjande representantar i 2017: Stian Herøy(H), 
Kristin Handeland(Ap), Roy Asle Tungland(Krf) og Ingebjørg Vamråk (rådmann).  

Arbeidstakarane var representert av følgjande verneombud: Bjarte Villanger, Jostein Husa 
og Stig Øien.  

Sekretær: Signe Råheim. 

Saksfelt i 2017 

Økonomi: Uttaleinstans for kommunebudsjettet og økonomiplanarbeidet.  

Avviksmeldingar: AMU handsamar problemstillingar som kan dukke opp gjennom 
avviksmeldingar og har ei rutine for generell avviksregistrering.  

Fråver og likestilling: AMU handsamar årleg saker om likestilling og fråversstatstikk for Fedje 
kommune.  

Tenestetilbodet i Fedje kommune er i stor grad vidareført. Folketalet har gått litt ned det siste 
året. Eldre bygningsmasse stiller store krav til vedlikehald.  

Folkehelse: Svært mange saker i AMU har indirekte konsekvensar for folkehelsa i Fedje 
kommune. Fedje kommune er den største arbeidsgjevaren på Fedje, med  77,54 årsverk i 
2017. Konsekvensen av dette vert at det som påverkar helsa til dei tilsette i Fedje kommune 
fort får verknad for innbyggarane i Fedje kommune.  
Miljø: I den grad arbeidsmiljø er «miljø»-relatert er alle saker i dette utvalet relevant for 
miljøet.  
Økonomi: Mange av tiltaka vedteke i dette utvalet får konsekvensar for kommuneøkonomien.  



Fedje kommune 
 

 

Konklusjon 

For å halde kontinuitet i arbeidet med arbeidsmiljøet treng arbeidsmiljøutvalet å ha to møter i 
året. Arbeidsmiljøet er viktig for arbeidstakarane sin trivsel, som er ein føresetnad for god 
tenesteproduksjon. Med 77,54 årsverk får helsa til dei tilsette i Fedje kommune fort 
konsekvensar for folkehelsa generelt.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Årsmeldinga frå arbeidsmiljøutvalet vert godkjent slik ho ligg føre.  

 
 

Arbeidsmiljøutvalet - 007/18 
 

AMU - behandling: 
Torill H. Horgen(H) det må vere ein rutine for korleis ein tek opp avviksmeldingar med den 
det vert meldt om.  
Det viktigste er å få eit avvik løyst og lukka.   
Folketalet har gått ned på Fedje i 2017.  
 
 

AMU - vedtak: 
Årsmeldinga frå arbeidsmiljøutvalet vert godkjent slik ho ligg føre.  

 
 
 


